
Kulturudvalget

Til: Kulturministeren

Dato: 25. januar 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KUU alm. del

Spørgsmål 60
Finder ministeren, det er acceptabelt, at Kunststyrelsen ikke har udgivet en rap-
port om musikskolevirksomheden siden 2006, når rapporterne ellers er kommet
med jævne mellemrum siden 1991? En ny rapport vil være relevant, da vi har
brug for at kende det statistiske grundlag efter strukturreformen, hvor musik-
skolerne blev sammenlagt i stor stil.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Leif Lahn Jensen (S).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Leif.Jensen@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karin Nødgaard
formand
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